
Goedemorgen geachte burgemeester en college, 
 
Aanvankelijk was ik van plan om u een passage uit het sprookje van Hans en Grietje voor 
te lezen en het daarbij te laten, maar ik heb hiervan afgezien. Hier kom ik straks op terug. 
Net als vele anderen ben ik zeer verbaasd dat u deze raadsvergadering door heeft laten 
gaan.  
  
Namens Behoud Lithse Polder sta ik hier dus met de nodige bezwaren, maar wel met de 
overtuiging dat we u mogelijk toch nog kunnen motiveren om tegen de windmolenplannen 
te gaan stemmen.  
 
Vanwaar nu het voorlezen van een sprookje.  
Wij en vele andere tegenstanders van uw plannen in onze Lithse Polder hebben in het 
afgelopen jaar vele malen ingesproken, hebben u mailtjes gestuurd met informatie, met 
smeekbedes, met studies enz. enz.  
Tot op heden heeft de meerderheid van de gemeenteraad, naar nu blijkt, niets maar dan 
ook totaal niets van al dit alles aangetrokken en heeft men alle bezwaren en petities, hoe 
goed ook onderbouwd en met duizenden handtekeningen onderschreven, glashard naast 
zich neergelegd. De meerderheid heeft nog niet eens laten merken dat men er iets mee 
gedaan heeft.  
Met andere woorden of wij nu sprookjes vertellen bij het inspreken of we komen met 
wetenschappelijke artikelen of petities, het maakt niet uit, u luistert niet en doet waar het 
grote geld u toe “dwingt”. U blijft de dans aangaan met investeerders en 
projectontwikkelaars.  
 
Geachte burgemeester mevrouw Buijs, u heeft in een interview eens gezegd dat u denkt 
dat het een kwestie is van dat wij onze zin niet krijgen en niet openstaan voor uw plannen. 
Het is echter volledig omgekeerd. Het is een kwestie dat U en de meeste van de 
gemeenteraadsleden niet willen luisteren naar deskundigen met goed onderbouwde 
argumenten. U blijft maar als een blind paard doorrennen.  
Wat wij proberen is u allen en onze medeburgers ervoor te behoeden dat het niet uitloopt 
op eenzelfde verhaal als we nu gezien hebben met de toeslagenaffaire. We weten 
allemaal hoe dat gelopen is.  
 
Op 20 januari 2021 werd in de RES-webinar verteld dat de cijfers over de hoeveelheid 
energie die opgewekt moet worden, sterk uiteenlopen, oftewel er wordt nog altijd 
gegoocheld met cijfers.  
Dat is ook de opvatting welke wij vanuit Behoud Lithse Polder hebben. Berekeningen, 
welke wij hebben gemaakt, laten zien dat gemeente Oss alleen al door toepassen van de 
nieuwste versie zonnepanelen op industrie- en overheidsgebouwen, flats, taluds en niet 
rendabele landbouwgronden, geheel kan voorzien in hun RES-opgave. Wij hebben u de 
berekeningen daarvoor reeds overlegd. Er zijn dus echt wel alternatieven die houtsnijden. 
Je moet ze alleen durven zien en benoemen.  
 
Ik wil nu ook van de gelegenheid gebruik maken om in te gaan op de ingezonden brief van 
het Windcollectief d.d. 25 januari jl. 
Een afstand van 10x tiphoogte tot de rand van een woonkern maakt dat de kans op 
gezondheidsschade het meest gering is. U geeft aan dat het dan voor u niet meer 
rendabel is. Daaruit concluderen wij, dat u de gezondheid van uw buren en dorpsgenoten 
niet belangrijk vind en deze op het spel wil zetten voor uw winstbejag.  



Tevens zegt u, dat gezondheidsschade als gevolg van windmolens, niet wetenschappelijk 
bewezen is. Als u dat durft te beweren dan gaat u toch echt voorbij aan de 22 voor deze 
vergadering ingezonden artikelen met dit als onderwerp.  
Tevens zegt u dat u de zorgen van de omgeving begrijpt, maar gaat er gezien het 
voorgaande wel héél gemakkelijk aan voorbij.  
Ook willen jullie antwoorden geven op de vragen die burgers hebben en uitleg geven over 
de belangen. Hoe willen jullie dat? Tot op de dag van vandaag hebben jullie evenals de 
gemeente geen enkele blijk gegeven van het feit dat jullie willen participeren. Men weet 
niet eens wie er allemaal in uw Windcollectief zitten.  
 
Beste raadsleden,  
Jullie gaan vandaag luisteren naar in totaal 31 insprekers, waarvan 28 tegen de plannen. 
Deze 28 hadden er vele meer kunnen zijn. We kennen de reden.  
Het zijn allemaal burgers van totaal verschillende pleidooi, met geheel andere opleidingen 
en achtergronden en daarmee allemaal andere invalshoeken tegen deze plannen.  
Ze hebben echter allemaal hetzelfde gevoel, nee overtuiging (net als al die 6280 burgers 
die de petitie hebben ondertekend) dat wat er hier gebeurt niet goed is.  
Ze zien allemaal dat u zich laat ringeloren en om de tuin laat leiden door een 
burgemeester en een wethouder, die ooit eens een opdracht gekregen hebben waar ze 
zelf geen nee op hebben durven zeggen. Zij misleiden u en duwen u in de hoek met als 
enige motivatie “We hebben een opdracht, We moeten iets, We doen het voor onze 
kinderen” en schuiven alle tegenargumenten gemakshalve aan de kant. Hoe zwak kan je 
staan.  
Heb nu na een kleine 2 jaar eindelijk eens het lef om voor uzelf, UW kinderen en naasten 
en uw burgers op te komen en stem volmondig NEE tegen deze windmolenplannen en eis 
dat er naar goed onderbouwde alternatieven gekeken MOET worden. 
Sla met de vuist op tafel en zeg: Tot hier en niet verder. 
 
Doe dus uw plicht en stem TEGEN dit plan. 


